
  

 
 

Dagsorden og referat af skolebestyrelsesmøde 27.01.2022 
 
Dato: 27.01.2022 
Tidspunkt: 19.00 – 21.00 
 
Sted: A-klasserne (køkkenet) + mulig-
hed for deltagelse på Teams 
 
Mødeleder: Rasmus B. Johnsen 
Referent: Berit Haarup 
 
 

Deltagere forældre: Rasmus B. Johnsen, formand (RBJ) * Mads 
Skatka, næstformand (MSK) * Tanja Christensen (TC) * Michael Schra-
der (MISC) * Kasper Løgstrup (KL) * Rikke Dueholm (RD) * Pernille 
Obel (PO) 
 
Deltagere medarbejdere: Morten Henriksen (MH), Ulla Bisgaard Kri-
stensen (UBK) 
 
Deltagere elever:  Niklas Skovgaard Adolfsen (NSA), Daniel Alle Niel-
sen (DAN), Lukas Løgstrup Johnsen (LLJ), Sundus Ismail Issa (SII) 
 

Deltagere ledelse: Mikael Bugge Andreasen (BU), Berit Haarup, pæda-
gogisk leder mellemtrinnet (BH) 
 
Gæster:  
 
Fraværende: Michael Schrader, Pernille Obel 
 

 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der særlige 
ansvarlige, gæster og er det til oriente-
ring (O), drøftelse (D) eller beslutning 
(B) 

Tid 
Esti-
meret 
tid til 
punk-
tet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslut-
ning, angivelse af evt. ansvarlig, kommunikation og evt. dead-
line. 

1) Velkomst 
a) Præsentation af elevrådsrepræ-

sentanter 
b) Godkendelse af dagsorden (B) 

(RBJ) 
 

15 
 

Pkt. 1b. Nærværende dagsorden godkendt. Der er ikke ændrin-
ger til dagsordenen i forhold til tidligere udmeldt.  
 
Vi startede med en præsentationsrunde, så elevrådsrepræsen-
tanterne fik kendskab til, hvem der sidder i bestyrelsen.  
 
 

2) Skolens arbejde 
a) Indflyvning til skoleåret (OD) 

(BU) 
b) Status byggeri A-klasserne 

(OD) (BU) 
 

Medsendt materiale: 
• I/A 

30  Ad 2.a 
Bugge præsenterede de forudsætninger, der lægger til grund for 
skoleårets planlægning: 
1. Budget 
2. Status, medarbejder, klasser 
3. Prioriteringer af indsatser 
4. Timefordelingsplan 
5. Evaluering af lektionslængde 
6. Mus 
7. Lokale aftaler: DLF, BUPL 
8. Udpegning af dansk og matematiklærer.  
 
Ovenstående punkter drøftes i Med den 31.1 og punkterne 1-5 
godkendes af bestyrelsen den 31.3.  
 
Indsatser for det kommende skoleår:  
Læsevejledning 
Ordblinde indsats 

Flex-hold 
Lejrskole 
Toning af udskoling (vi arbejder med teknologi) 
Struktureret brug af 2 voksen timer 
Udvikling af Alfa-klasserne 
Soloelever i A-klasserne (det tomme klasselokale) 
 
Ad. 2.b 
Etape 1 i det kommende byggeri i A-klasserne er der blevet udar-
bejdet tegninger til. I første omgang skal pavillonen blive stå-
ende, mens der bliver lavet den første bygning, som skal place-
res, hvor multibanen pt er. Etape 1 anslås at stå færdig i fjerde 
kvartal i 2024. Herefter fjernes pavillonen, og hvornår etape 2 
skal igangsættes besluttes senere.  

3) Bestyrelsens arbejde 
a) Trivselsprincip (ODB) (BU+RBJ) 
b) Skolepatrulje (D) (BU) 

70  
Ad. 3.a:  
Princippet har været ude ved alle teamene og i elevrådene.  



  

 
 

c) Status skolestruktur og agtind-
sigt (ODB) (RBJ) 

d) Drøftelse skolebestyrelsesvalg 
(ODB) (BU) 

 
 
Medsendt materiale: 
• 3a Princip for trivsel-UDKAST 
• 3ca Aktindsigt fremtidig skolestruk-

tur 
• 3cb Svar på anmodning om aktind-

sigt 
 

 
De tilbagemeldinger, der er kommet tilbage fra medarbejderne 
er, hvordan det kan omsættes til praksis, samt et øget fokus på 
forældrenes samarbejde, når der opstår en situation, hvor der er 
behov for at alle parter sætter sig sammen og hjælper hinanden 
med at finde de gode løsninger, der kan omsættes til handling.  
Et andet aspekt er også, om vi kan og skal tale trivsel i timerne 
og trivsel i pauserne i trivselsprincippet.  
 
Vedr. medarbejdernes trivsel, så kunne det være interessant at 
kigge på om trivsels kan belyses ud fra andre aspekter end via 
APV’en.  
 
For elevrådsrepræsentanterne er det vigtigt, når vi taler om triv-
sel:  

• At man kan tale sammen på kryds og tværs.  
• At man kender hinandens grænser 
• At der er styr på timerne, og at der er mulighed for gode 

aktiviteter i pauserne. 
• At der bliver taget hånd om det, når der opstår en situa-

tion, så man sammen finder de gode løsninger.  
 
Ud fra de input, der kom på bestyrelsesmødet, vil arbejdsgrup-
pen genbesøge princippet og gøre det færdigt. På næste besty-
relsesmøde vil det blive taget op igen og forhåbentligt besluttet.  
 
Elevrådet i udskolingen i almen fortalte om de erfaringer de 

havde fået med sig fra Elevådetsdag inde i kommunen, hvor der 
tegnede sig et billede af, at de skoler der fik tildelt penge, havde 
også et stort behov. Den viden og erfaring som elevrådsrepræ-
sentanterne fik med sig, er vigtigt at vi tager med næste år, hvor 
der højest sandsynlig skal ansøges igen.  
 
Ad. 3.b 
For at der kan etableres en skolepatrulje, så skal politiet god-
kende det. Bugge tager kontakt til politiet og arbejder videre 
med kommende tiltag. Punktet tages op igen i bestyrelsen.  
 
Ad 3.c 
Bugge fremlagde køreplanen for det kommende skolebestyrelses-
valg den 6. april 2022. Der går information ud på Aula i den 
kommende periode.  
 
Ad. 3ca 
Svaret fra forvaltningen blev drøftet i bestyrelsen.  
 

4) Trivsel på skolen 
 

Medsendt materiale: 

0 Intet til referat.  

5) Orientering og meddelelser 
 
Medsendt materiale: 
•  

0  
Intet til orientering 

6) Eventuelt (O) (RBJ) 
 

5 På baggrund af indskrivninger bliver der tre 0. klasser inkl. en 
Alfa-klasse.  

7) Godkendelse af referat (B) (BH) 
 

0 Referatet af dagens møde er gennemgået og godkendt af alle til-
stedeværende.  
 
RBJ bemyndiges efterfølgende tilpasninger inden upload på hjem-
meside.  

8) Lukkede sager (ODB) 
a) i/a 

0  

 

Emner til næste møde 
• Opdateret udkast trivselsprincip 
• Opdatering på skolepatrulje 
• Udkast til Princip for Skole-hjem-samarbejde 

• Idéer til brug af græsareal ved A-klasserne 
• Drøftelse af Vestervang Skoles profil 



  

 
 

• Frivillige på Vestervang Skole 
• Gennemgang af trivselsmålinger 

 


